
Protokół Nr 25/22

z  posiedzenia   Komisji   Rewizyjnej,  które  odbyło  się  dnia  26.10.2022  r.
o godz. 12.15 - online

Lista obecności radnych Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Pabianicach 
stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Radni zostali skutecznie powiadomieni o Komisji.

Komisję prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Dariusz Cymerman.

PORZĄDEK OBRAD:

1. Informacja nt. przyjęcia porządku obrad.
2. Informacja nt. przyjęcia protokołu Nr 24/22 z dnia 01.06.2022 r. 
3. Informacja  o  przebiegu  wykonania  budżetu  Miasta  Pabianic

za I półrocze 2022r. - Uchwała Nr I/107/2022 Składu Orzekającego RIO 
w Łodzi z dnia 18 października 2022 r.

4. Informacja nt. aktualnie trwających kontroli Komisji Rewizyjnej.
5. Sprawy różne.

Ad.1.
dot. Informacji nt. przyjęcia porządku obrad.
Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Cymerman  przywitał  wszystkich 
uczestników posiedzenia online, odczytał listę obecności członków Komisji. 
Wszyscy radni byli obecni. Poinformował, że do przedstawionego porządku 
obrad nie wniesiono żadnych uwag, w związku z tym uważa porządek obrad
za przyjęty.

Ad.2.
Przewodniczący Komisji Dariusz Cymerman poinformował, że nie zgłoszono 
żadnych uwag do treści wyłożonego protokołu Nr 24/22 z dnia 01.06.2022 r. 
w związku z tym uważa protokoł za przyjęty.

Ad.3.
Skarbnik  Miasta  Katarzyna Muszyńska omówił  sprawozdanie  z  wykonania 
budżetu  Miasta  Pabianic  za  I  półrocze  2022  r.  (Zał.  Nr  2)  Sprawozdanie
z wykonania budżetu za I półrocze br. zostało opracowane i przekazane RIO 
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jak  i  Radzie  Miejskiej  w  ustawowym  terminie.  Plan  dochodów  ogółem
po   zmianach  wynosił  na  okres  sprawozdawczy  30  czerwca  2022  r.  - 
357.589.194,50  zł,  w  tym  dochody  bieżące  kształtowały  się  na  poziomie 
279.493.070,12  zł,  dochody  majątkowe  kształtowały  się  na  poziomie 
78.096.124,38 zł. Plan wydatków na 30 czerwca 2022r. ustalony został na 
poziomie  432.686.009,97  zł,  w  tym  wydatki  bieżące  były  na  poziomie 
279.393.560,36 zł,  zaś wydatki majątkowe na poziomie 153.292.449,61 zł. 
Dochody  ogółem  miasta  na  koniec  okresu  sprawozdawczego  zostały 
wykonane w wysokości 196.581.161,71 zł tj. na poziomie 54,97% przyjętego 
planu  po  zmianach.  W  zakresie  dochodów  bieżących  plan  został 
zrealizowany  w wysokości  59.95%,  natomiast  dochody  majątkowe zostały 
wykonane w wysokości 37,15% planu, w tym dochody ze sprzedaży majątku 
w  57,6%  i  dochody  UE  w  22,6%  planu.  Wydatki  ogółem  wykonano  w 
wysokości  182.279.276,05  zł,  tj.  na  poziomie  42,13%  planu  rocznego. 
Wydatki bieżące budżetu wykonano w 52,63%, natomiast wydatki majątkowe 
zrealizowano na poziomie 22,99% planu w stosunku do założonej wielkości. 
W  I  półroczu  br.  dochody  bieżące  w  pełni  pokrywają  wydatki  bieżące, 
generują  nadwyżkę  operacyjną,  która  została  wykonana
w  wysokości  20.552.910,45  zł.  Pomiędzy  dochodami  majątkowymi
a  wydatkami  majątkowymi  jest  deficyt  w  wysokości  6.221.024,79  zł,
który  zostanie  pokryty  nadwyżką  bieżącą.  Nadwyżka  łączna,  czyli  wynik 
budżetu na dzień 30 czerwca br. wynosił 14.301.885,66 zł. Na koniec okresu 
sprawozdawczego  Miasto  nie  zaciągnęło  zaplanowanych  w  wysokości 
8.000.000  zł  przychodów  zwrotnych.  W  I  półroczu  br.  rozchody  budżetu 
zaplanowane  w  wysokości  2.032.000  zł  zrealizowane  zostały  w  100%. 
Zadłużenie  Miasta  Pabianice  z  tytułu  zaciągniętych  na  koniec  okresu 
sprawozdawczego kredytów i pożyczek wyniosło 71.388.000 zł, co stanowi 
20% planowanych dochodów. Na koniec okresu sprawozdawczego w Mieście 
nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. Wartość nominalna niewymagalnych 
zobowiązań  z  tytułu  udzielonych  poręczeń  i  gwarancji  na  koniec  okresu 
sprawozdawczego wynosi 1.626.636,28 zł. Wieloletnia Prognoza Finansowa 
z danych przyjętych z I półrocza wynika, że w latach 2022 – 2037 obciążenie 
budżetu z tytułu spłaty długu kształtuje się poniżej wskaźnika maksymalnego 
ustalonego dla danego roku, czyli zostaje spełniona reguła z art. 243 ustawy 
o  finansach  publicznych.   Regionalna  Izba  Obrachunkowa  Uchwałą  Nr 
I/107/2022  z  dnia  18  października  2022  r.  w  sprawie  opinii  dotyczącej 
informacji z przebiegu wykonania budżetu miasta za I półrocze zaopiniowała 
pozytywnie  omawiane  sprawozdanie  bez  uwag.  Regionalna  Izba 
Obrachunkowa  przypomina  o  konieczności  bieżącego  monitorowania 
wykonania budżetu 2022 roku i analizy wpływu tego wykonania na założenia 
przyjęte  w  wieloletniej  prognozie  finansowej  Miasta  i  na  tej  podstawie 
wprowadzenia ewentualnych korekt planowanych wielkości.  (Zał. Nr 3)
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Komisja przyjęła informację o przebiegu wykonania budżetu Miasta Pabianic 
za I półrocze 2022 roku, bez uwag.

Następnie wobec braku pytań i  uwag prowadzący obrady, Przewodniczący 
Komisji Dariusz Cymerman zakończył procedowanie tego punktu. 

Ad.4.
Przewodniczący Komisji  Dariusz Cymerman powiedział,  że na bieżący rok 
zostało  zaplanowanych  pięć  kontroli.  Kontrola Wydziału  Zarządzania 
Kryzysowego i Informacji Niejawnych w zakresie realizacji zadań dot. spraw 
obronnych, obrony cywilnej i spraw wojskowych (w tym weryfikacja schronów 
przeciw  bombowych)  jest  zrealizowana,  trwają  prace  nad  protokołem 
pokontrolnym,  działania  zostały  sfinalizowane.  Kontrola  Pabianickiego 
Centrum  Medycznego  w  zakresie  weryfikacji  ponoszonych  wydatków  na 
sprzęt medyczny i transport chorych do innych placówek medycznych oraz 
wykorzystania tomografu komputerowego w 2020 i 2021 roku rozpoczęła się 
w terminie po 6 czerwca br. Odbyły się spotkania z dyrekcją PCM i na chwilę 
obecną trwają prace nad protokołem pokontrolnym.
Zapytał  Przewodniczącą  zespołu  o  status  kontroli w  zakresie   kontroli 
realizacji  przez  Schronisko  dla  Zwierząt  zaleceń  pokontrolnych  Komisji 
Rewizyjnej.

Radna Iwona Marczak powiedziała, że kontrola w zakresie  kontroli realizacji 
przez  Schronisko  dla  Zwierząt  zaleceń  pokontrolnych  Komisji  Rewizyjnej 
rozpoczęła się, kontaktowała się z p.Dyrektor Schroniska i poprosiła, aby na 
piśmie  przedstawiła  realizację  tych  zaleceń  pokontrolnych  w  terminie  do 
końca października br. Zespół kontrolny po zapoznaniu się z tą odpowiedzią 
dokona wizji lokalnej w Schronisku dla zwierząt i zapozna się z realizacją tych 
zaleceń. Kontrola jest w toku prac.

Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Cymerman  zapytał  o  status  kontroli  
w zakresie stanu wybranych tras rowerowych w Pabianicach wraz z kontrolą 
ich oświetlenia.

Radny  Aleksander  Wójtowicz  powiedział,  że  zespół  kontrolny  powołany
do przeprowadzenia kontroli w zakresie stanu wybranych tras rowerowych w 
Pabianicach wraz z kontrolą ich oświetlenia dokonał rozpoznania w terenie 
kilku odcinków ścieżek. Zebrane pytania zostaną przekazane do Naczelnika 
Wydziału merytorycznego.
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Przewodniczący  Komisji  Dariusz  Cymerman  zapytał  Przewodniczącego 
zespołu  o  rozpoczęcie  kontroli  w  zakresie nagrzewania  obiektów 
użyteczności  publicznej,  w  których  została  przeprowadzona 
termomodernizacja  na  przykładzie  Szkoły  Podstawowej  nr  3  i  nr  16
w Pabianicach

Radny Adam Kaczorowski powiedział,  że kontrola w zakresie nagrzewania 
obiektów  użyteczności  publicznej,  w  których  została  przeprowadzona 
termomodernizacja  na  przykładzie  Szkoły  Podstawowej  nr  3  i  nr  16
w  Pabianicach  rozpocznie  się  w  momencie  odpowiednich  warunków 
atmosferycznych.

Ad.5.
Innych spraw różnych i wolnych wniosków nie zgłoszono.

Wobec  zrealizowania  porządku  obrad, prowadzący  zamknął  posiedzenie 
Komisji o godz. 12.35.

Załączniki ujęte w protokóle są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 

  Posiedzenie protokółowała:                          Posiedzeniu przewodniczył:

      Agnieszka  Michel                                           Dariusz Cymerman
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